
Telewizja Puls na Ogólnopolskiej
Konferencji Operatorów Komunikacji
Elektronicznej
Za nami Ogólnopolska Konferencja Operatorów Komunikacji Elektronicznej - a na niej
rozmowy na ważne tematy, ciekawe spotkania i inspiracje.

 
Prezes Telewizji Puls, Dariusz Dąbski, w rozmowie z Magdaleną Lemańską z "Forbesa" na
temat przyszłości i kondycji telewizji, podkreślił, jak ważna jest wartościowa treść,
wiarygodność, jakość oraz innowacje w modelu dystrybucji. Przypomniał również, że
media mają siłę, która może nieść realną pomoc – jak organizowana przez Puls wraz z
Fundacją "Pod Dębem" i Komendą Główną Policji kampania społeczna #ZnamTeNumery,
która edukuje seniorów na temat zagrożeń w sieci i nie tylko.

Drugi nasz panel poprowadziła Anna Bogusiewicz, szefowa redakcji programu "Taki jest
świat", rozmawiając z dziennikarką Sylwią Czubkowską na temat jej najnowszej książki
"Bóg Techy". Technologia ma ogromną władzę, ale czy niesie ze sobą odpowiedzialność?
Rozmówczynie poruszyły wiele istotnych wątków, dotyczących m.in. kompetencji
cyfrowych, czy świadomości użytkowników technologii.

Tradycyjnie nie mogło zabraknąć przerwy kawowej Pulsu, a na niej znakomitych słodkości
��

Serdecznie dziękujemy Organizatorom - Polskiej Izbie Komunikacji Elektronicznej  - za
zaproszenie!


